
Interpelácie a dopyty poslancov z MsZ v Banskej Štiavnici, 
konaného dňa 26. 6. 2024  v zasadacej miestnosti radnice 

 

 

 

M. Majerská: 

 počas víkendu bolo mesto plné turistov, nemohli zaplatiť parkované pod Novým zámkom. 

Parkomat bol nefunkčný.  

 Občania z Drieňovej chcú viac lavičiek.  

 odpoveď – osadenie parkomatov na parkoviskách je oveľa efektívnejšie na výber 

parkovného ako predchádzajúci systém. Sú možné aj poruchy, ktoré keď sa nahlásia, 

odstránené sú v čo najkratšom možnom čase.  

Lavičky pri detských ihriskách boli prekontrolované, opravené, osadené boli aj nové 

lavičky. 

  

RNDr. P. Bačík:   

 Doriešiť bezplatné užívanie pozemkov spoločnosťou Ján Čamaj s. r. o. na podnikanie pod 

Hutou.  

 odpoveď – pozemky, ktoré užíval Ing. Ján Čamaj na podnikanie pod Hutou boli 

predmetom kúpy v roku 2022, Kúpna zmluva č. 259/20222, zverejnená dňa 10. 8. 2022. 

Vykonaná bude kontrola, či uvedená spoločnosť využíva pozemky nad rámec kúpnej 

zmluvy.  


